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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o     2 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa 21. 12.  2022.  

 

Prítomní :   poslanci obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná l istina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. 

Katarína Pribil incová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného 

zastupiteľstva  a  konštatovala,  že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné, 

nakoľko sa zasadnutia zúčastnili všetci  poslanci obecného zastupiteľstva.  

Následne starostka obce navrhla poslancom doplniť a  pozmeniť  program 2. 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, pričom  bod č.12 navrhla  stiahnuť  

z programu rokovania, nakoľko návrh rozpočtu neprešiel finančnou komisiou, 

ktorá bude len na dnešnom zasadnutí doplnená a  navrhla bod 12 nahradiť 

bodom :  „Odmeňovanie poslancov a  členov komisií“ a  program doplniť o  bod 

č. 19: „Správa o  výchovno-vzdelávacej  činnosti ,  jej výsledkoch 

a podmienkach školy a  školských zariadení v  školskom roku 2021 -2022“.     

Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto 

z poslancov nepripomienkoval zmenu programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby bol doplnený a  pozmenený  zverejnený  

                    program 2. zasadnutia obecného  zastupiteľstva  podľa  

                    návrhu, pričom  bod programu bude stiahnutý z  rokovania a  

                    znenie bodu č.12  bude nahradené  bodom Odmeňovanie   

                    poslancov a členov  komisií  a  program bude doplnený o  bod č.  

                    19 Správa  o výchovno-vzdelávacej činnosti ,  jej výsledkoch  

                    a podmienkach školy  a školských zariadení  v školskom roku  

                    2021-2022? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  17 /2022, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Následne starostka obce ešte raz prečítala program zasadnutia, podľa ktorého 

bude obecné zastupiteľstvo rokovať.  

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia. 

3. Voľba návrhovej  komisie. 

4. Určenie overovateľov zápisnice. 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  zastupiteľstva. 

6.  Správa o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

     zastupiteľstva. 

 7.  Interpelácia poslancov. 

 8.  Návrh dodatku č. 3 zmena k VZN č. 2/2017 o určení príspevku na čiastočnú úhradu  

      nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce  

      Klenovec. 

      Predkladá: Ing. Lojková 

 9.  Návrh dodatku č. 4 - Zmena § 37 Sadzba poplatku a § 41 definícia elektroodpadov  

      z domácností k VZN č. 7/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne  

      odpady a drobné stavebné odpady a ostatných miestnych poplatkoch na území obce  

      Klenovec na rok 2013 a ďalšie zdaňovacie obdobia. 

      Predkladá: Ing. Trnavský 

10. Návrh dodatku č. 1 - zmena Prílohy č. 2 k VZN č. 5/2011 - Zásady hospodárenia  

      a nakladania s majetkom obce Klenovec. 

      Predkladá: Mgr. Píš 

11. Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v hoteli Vepor. 

      Predkladá: Mgr. Píš 

12. Odmeňovanie poslancov a členov komisií. 

13. Prenechanie lesných pozemkov vo vlastníctve obce do nájmu. 

      Predkladá: Mgr. Píš 

14. Schválenie dozornej rady Obecného podniku Klenovec s.r.o. 

      Predkladá: Mgr. Píš 

15. Doplnenie a schválenie členov komisií obecného zastupiteľstva. 

      Predkladajú: predsedovia komisií  

16. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. pokrok 2023. 

      Predkladá : Lucia Parobeková, hlavná kontrolórka obce 

17. Delegovanie členov do Rady školy ZŠ s MŠ Vl. Mináča v Klenovci.  

      Predkladá: starostka obce 

18. Prerokovanie žiadostí občanov a organizácií. 

      Predkladá: Ing. Lojková, Ing. Trnavský 

19. Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy  

      a školských zariadení v školskom roku  2021-22. 

      Predkladá: Mgr. Ľubomíra Vančíková.   

20. Rôzne. 

21. Diskusia. 

22. Kontrola schválených uznesení. 

23. Záver . 
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3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou  obce navrhnutí  poslanci:  PhDr. 

Blažena Hrušková, Ing. Radoslav Anger a  Ing. Štefánia Dovalová.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  18 /2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Mgr. 

Dalibora Ďuriša a  Ing. Pavla Struhára PhD.  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 19 /2022 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a konštatovala,  že  :  

- uznesenie č.10/2022 –  doplnenie členov komisií je predmetom dnešného  

zasadnutia,  



5 

 

- uznesenie č.13/2022 a  všetky ostatné uznesenia sú splnené.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 20 /2022 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr.Zvarová –  vzhľadom na zdravotnú indispozíciu starostky obce podala 

poslancom správu o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  dňa 24.11.2022 ,  ktorá bola nasledovná  :  

28.11.–  účasť na ustanovujúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva mesta  

Hnúšťa,  

29.11. –  stretnutie s  občanmi žijúcimi v  rómskej osade ohľadom pitnej  vody ,   

01.12. –  riešili sa pripomienky od občanov ohľadom údržby rodinných domov ,  

02.12. –   pracovné stretnutie v Prima banke v  Rim. Sobote,  

–  pracovné stretnutie na spoločnom stavebnom úrade  vRim. Sobote ,  

5.12. –  skladanie sľubov členov delegovaných do okrskových volebných  

komisií  pre referendum 2023,   

–   sa uskutočnilo pracovné stretnutie poslancov obecného zastupiteľstva obce  

Klenovec, 

6.12.–  návšteva Domova dôchodcov  v Klenovci,  rozdanie balíčkov 

obyvateľom  

–  účasť na spoločnom posedení  členov všetkých organizácií obce ,   

–  pre deti bol zorganizovaný príchod Mikuláša na námest ie,  

7.12. –  sa uskutočnilo pracovné stretnutie s  pracovníkmi obce, pracujúcich 

na aktivačných  a verejno-prospešných prácach  

- pracovné stretnutie ohľadom činnosti  Mikroregiónu Sinec - Kokavsko,  

8.12. –  na pracovnom stretnutí  sme riešili  osvetlenie v športovej  hale 

a v telocvični základnej školy,   

11.12. –  bol v kultúrnom dome zorganizovaný už tradičný vianočný program  

pod názvom  Pokoj ľuďom dobrej vôle ,  

12.12. –   bola podpísaná zmluva týkajúca sa odovzdania hasičského auta 

IVECO do vlastníctva  obce Klenovec, 
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13.12. –  na pracovnom stretnutí  s predsedom ZMOGaM -u bola riešená otázka  

komunálneho odpadu, 

- sa uskutočnilo pracovné stretnutie so starostom Kokavy nad Rimavicou   

ohľadom zapožičania plošiny,  

14.12. –  sa konalo verejné vypočutie  ohľadom  GMFS-KR 2023, 

 –  pracovná návšteva komunitného centra  Klenovec.  

Priebežne sa riešilo :    

- ukončenie nájmu hotela Vepor –  reštaurácia Klenovec , strava dôchodcov,  

- osvetlenie v športovej hale ,  

- nájom priestorov pre súkromnú umeleckú školu  v budove ZŠ s  MŠ 

Klenovec,  

 –  podpísanie nájomnej zmluvy  na časť  pozemku pod cestou, ktorú chcú štátne 

lesy rekonštruovať.  

Správu o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 21/2022 ,  

ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

7. Interpelácia poslancov.  

 

Čajko  –  mal dotaz ohľadom nenahrávania priebehu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, nakoľko na minulom zasadnutí všetci poslanci podpísali súhlas 

s vyhotovením záznamu z  rokovania.  

Mgr. Pribilincová  –  informovala poslancov o  technickom probléme 

s kamerou.  

 

Čajko  –  mal dotaz,  prečo po 3 týždňoch od svojho nástupu starostka obce 

vyplatila odmeny len niektorým zamestnancom obce.  

Mgr. Pribil incová  –  informovala poslancov o  skutočnosti, že niektorí  

zamestnanci mali bývalou starostkou obce vyplatené neadekvátne odmeny  

a cítila nespravodlivosť a  krivdu u niektorých zamestnancov .  

Čajko  –  konštatoval, že je to protiprávne nakladanie s  verejnými financiami 

dať po 3 týždňoch od nástupu do funkcie také odmeny zamestnancom, a  t reba 

povedať, že asi  bol dôvod, prečo tí  zamestna nci odmeny nedostali,  
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- krivdu môžu cítiť  ostatní zamestnanci,  ktorí  odmenu teraz nedostali,  

- poukázal na to, že som tu vo funkcii zástupcu starostky, je tu aj kontrolórka 

obce a bolo sa treba v prvom rade nás spýtať,  aká bola skutočnosť,  

- platí vnútorná smernica Zásady odmeňovania a  keď máme takého predpisy, 

tak ich treba aj dodržiavať a krivda v  Zásadách nie je spomenutá.  

Parobeková, HK  -  pripomenula, že to bolo rozhodnutie bývalej starostky 

a keď podľa nej  zamestnanci nevykonávali  ani základné povinnosti , tak sa 

rozhodla tak, ako sa rozhodla a  neboli to vianočné odmeny,  ale odmena za 

vykonanú prácu,  

-   konštatovala, že pani starostka si musí sama po určitej dobe urobiť svoj 

vlastný názor  na zamestnancov,  

PhDr. Hrušková  –  poukázala na to, že je ťažko sa vracať k  tomu, čo tu bolo, 

pretože to bolo rozhodnutie bývalej  starostky a  bolo treba nejaký čas počkať 

a urobiť si vlastný názor.  

Mgr. Pribilincová –  prisľúbila,  že na budúce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva pripraví správu k  interpelácii.  

 

 

8. Návrh dodatku č. 3 zmena k VZN č. 2/2017 o určení príspevku na 

čiastočnú úhradu  nákladov v školách a školských zariadeniach v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Klenovec.  

       

Ing. Lojková –  predložila poslancom návrh dodatku č. 3 zmena k VZN č. 

2/2017 o určení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Klenovec.  

Riaditeľstvo ZŠ s  MŠ V. Mináča v  Klenovci v zastúpení Mgr. Ľubomírou 

Vančíkovou, riaditeľkou školy, žiada o  úpravu finančného pásma  nákladov na 

nákup potravín v  školských jedálňach podľa Usmernenia MŠVVaŠ ŠR pre 

všetkých stravníkov školských jedální.   

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie dodatku č.  3 k VZN č. 2/2017  o určení  

                   príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a  

                   školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti  obce  

                   Klenovec? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  22/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

9. Návrh dodatku č.  4 - Zmena § 37  Sadzba poplatku a  § 41  definícia  

elektroodpadov z  domácností k  VZN č.  7/2012 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a  drobné stavebné odpady 

a ostatných miestnych  poplatkoch na území obce  Klenovec na  rok 

2013 a ďalšie zdaňovacie obdobia.  

 

Ing. Trnavský  –  k uvedenému bodu programu konštatoval, že zmeny 

poplatkov, ktoré boli navrhnuté na pracovnom stretnutí  poslancov dňa 

5.12.2022  musia byť zverejnené 15 dní pred schválením v  obecnom 

zastupiteľstve a  15 dní po schválení zmeny a  len potom zmeny poplatkov 

zakotvených vo VZN nadobúdajú účinnosť, takže z  uvedeného vyplýva, že od 

1.1.2023 nemôže dôjsť z  zmene poplatku za komunálne a  iné poplatky.  

Ing. Anger  –  poukázal na to, že na dnešnom zasadnutí je to zbyt očné  

rozhodnúť, nakoľko sa poplatky môžu zvýšiť aj  v priebehu roka,  

- pripomenul, že je potrebné  sfunkčniť zberný dvor,  ktorý v  obci chýba.  

Mgr. Pribilincová  –  konštatovala, že musíme venovať zvýšenú pozornosť 

odpadom,  môžeme zvolať verejný hovor,  urobiť osvetu a prieskum medzi 

občanmi,  

- musíme apelovať na občanov, aby čo najviac odpad separovali,  
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Ištók  –  informoval poslancov o tom ,  že v  Rim. Janovciach majú čiarový 

systém.  

Čajko  –  oponoval tým, že spomínaný systém sa nedá uplatniť všade v  obci,  

pretože máme aj 1000 l kontajnery   a vážený zber je zakotvený aj v zákone 

o odpadoch,  

- pripomenul, že na pracovnom stretnutí sa poslanci zaoberali aj otázkou 

odpadov,  

- musíme urobiť analýzu u  podnikateľov aj občanov, pretože obec podľa 

zákona nemôže na poplatkoch za odpady zarábať, ale ani prerábať.  

Parobeková, HK  –  priblížila poslancom v  číslach poplatky za odpad, t .j .  

príjem a  výdaj so schodkom takmer 54 %, ktoré by sa mali preniesť do  

poplatkov.  

PhDr. Hrušková  –  konštatovala, že už v  úvode prerokovávania tohto bodu 

programu bolo povedané, že tento bod je bezpredmetný, otázke odpadov sa 

musíme venovať  komplexne na osobitnom rokovaní a  preto navrhla ukončiť 

diskusiu k tomuto bodu programu. 

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie dodatku č.  4 - Zmena § 37  Sadzba  

                   poplatku a § 41  definícia  elektroodpadov z  domácností  

                   k VZN č.  7/2012 o miestnych daniach a  miestnom poplatku  

                   za komunálne odpady a  drobné stavebné odpady a  ostatných  

                   miestnych poplatkoch na  území obce  Klenovec na  rok  

                   2013 a ďalšie zdaňovacie obdobia?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová,  

za 0  

proti 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová,  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  23/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici s  konštatovaním, že uvedené uznesenie nebolo 

schválené.  
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10. Návrh dodatku č. 1 - zmena Prílohy č.  2 k VZN č. 5/2011 - Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Klenovec.  

 

Mgr. Píš  –  predložil poslancom Návrh dodatku č. 1 - zmena Prílohy č. 2 k 

VZN č. 5/2011 - Zásady hospodárenia  a nakladania s majetkom obce Klenovec 

pričom sa jedná o  prenájom hotela Vepor.  

Dôvodová správa: Obec Klenovec navrhuje schváliť dodatok č. 1, ktorým sa 

mení VZN č.  5/2011 - Zásady hospodárenia a  nakladania s  majetkom obce 

Klenovec. Dôvodom navrhovanej zmeny je vytvorenie možnosti  

pre poskytnutie priestorov reštaurácie Hotela Vepor do krátkodobého 

prenájmu v  období po  ukončení súčasného dlhodobého nájomného vzťahu (t . 

j .  od začiatku nového kalendárneho roka). Nakoľko v  súčasnosti nie je možné 

odhadnúť, kedy dôjde ku  vzniku nového dlhodobého nájomného vzťahu 

k týmto priestorom, krátkodobý prenájom by v  tomto medziobdobí umožňoval 

v priestoroch reštaurácie Hotela Vepor organizovať n apr.  kary, podujatia 

miestnych organizácií a  iné spoločenské akcie.  

Počas lehoty zverejnenia bola vyhlasovateľovi doručená pripomienka od 

fyzickej osoby, aby na koniec článku VII. ods. 1 bolo do taxatívneho zoznamu 

krátkodobo prenajímaných priestorov dopln ený text: "- reštaurácia Hotela 

Vepor".  

Nakoľko navrhovaná zmena je potrebná pre zosúladenie znenia článku s 

navrhovaným znením prílohy č. 2 k  VZN, obec Klenovec ako vyhlasovateľ 

VZN navrhuje návrh dodatku k VZN schváliť so zapracovanou pripomienkou.  

Čajko  –  pripomienkoval energie v  reštaurácii  a  na hoteli , predovšetkým 

poukázal na temperovanie priestorov  

Mgr. Pribilincová  –  konštatovala, že by to bolo len pre prípad krátkodobého 

prenájom priestorov na catering, 

- informovala poslancov o  faktúre, ktorá bola  doručená pánom Ulickým na 

preplatenie v ½-ici za klimatizáciu v  celkovej sume 7 t is. € aj s  montážou,  

- na základe dohody s  pánom Ulickým v  januári urobí súpis majetku,  

Parobeková, HK  –  pripomienkovala doplnenie aj  kuchyne na prenájom.  

Ing. Brndiar  -   navrhol pripraviť viac variantov na prenájom.  
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Ing. Struhár, PhD .  –  konštatoval, že krátkodobý prenájom je výhodný pre 

catering a v prvom rade je to služba pre občanov.  

Čajko  –  navrhol účasť členov z  komisie ekonomickej a  stavebnej, ktorí  

posúdia, čo by nám na základe súpisu majetku od pána Ulického bolo treba, 

aby sme priestory mohli prenajať.  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie dodatku č.  1 k VZN č.  5/2011 - Zásady  

                   hospodárenia a  nakladania s  majetkom obce Klenovec  

                   so zapracovanou pripomienkou? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  24/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

11. Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v  hoteli  Vepor.  

 

Mgr. Píš  –  informoval poslancov o  pripravených podmienkach k verejnej 

obchodnej súťaže k  nájmu nebytových priestorov hotela Vepor.  

Dôvodová správa :  Nájomca nebytových priestorov v  hoteli Vepor Ján Ulický 

FANTASTIC doručil obci Klenovec výpoveď zmluvy o  nájme. V zmysle 

ustanovení zmluvy bude nájomný vzťah ukončený ku 31.12.2022.  

Tieto priestory sú stavebne určené na účely poskytovania ubytovacích 

a stravovacích služieb a  výkon činnosti reštaurácií a  pohostinstiev. Obec 

v súčasnosti nedisponuje potrebnými oprávneniami a prevádzkovými 

kapacitami na samostatné zabezpečenie využívania týchto priestorov v  súlade 

s ich stavebným určením.  

Obec preto v  záujme zabezpečenia údržby a  účelného využívania týchto 

nebytových priestorov navrhuje,  aby boli poskytnuté do  nájmu novému 
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nájomcovi s  požadovanými oprávneniami a  prevádzkovými kapacitami 

v zmysle zákona č.  116/1990 Zb. o nájme a podnájme nebytových priestorov.  

Z tohto dôvodu navrhujeme na základe primeraného použitia §  9a ods. 1 písm. 

a) zákona č.  138/1991 Zb. o majetku obcí vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž 

o najvhodnejší návrh na  uzavretie zmluvy o nájme nebytových priestorov –  

Hotel Vepor.  

Obecnému zastupiteľstvu predkladáme na posúdenie podmienky obchodnej 

verejnej súťaže, ktorých schválenie je v  zmysle §  9 ods. 2 písm. b) zákona 

č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v  jeho právomoci.  

Podmienky obchodnej verejnej  súťaže tvoria prílohu k  tejto zápisnici.  

Ing. Anger  –  konštatoval, že obec musí poriadne zdôvodniť osobitný zreteľ ,  

- poukázal na možnosť dať priestory do prenájmu len na 1 rok, alebo potom 

zmluvu o nájme aj  vypovedať, všetko záleží od toho, ako nadstavíme 

podmienky.  

Ing.Struhár PhD .  –  pripomenul, že túto problematiku môž eme prediskutovať 

aj s  právnikmi.  

Čajko  –  upozornil  aj na možnosť, že sa nikto neprihlási do verejnej  

obchodnej súťaže,  

- a keď  bude záujemca, nájomca, bude platiť aj  nájomné a  energie,  

- navrhol túto problematiku prediskutovať s  právnikom,  

Parobeková,  HK –  poukázala na skutočnosť, že musíme sa riadiť zákonom,  tu 

musí byť verejná obchodná súťaž a  musíme si  stanoviť podmienky súťaže.  

Mgr. Píš  –  konštatoval, že verejnú obchodnú súťaž vieme zrušiť, nájom sa dá 

dať aj  na dobu neurčitú a  potom sa dá nájomnú zmluvu vypovedať.  

Nakoľko k  prejednávanému bodu programu poslanci nevzniesli  žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie prenájmu nebytových priestorov hotela  

                   Vepor na základe obchodnej verejnej  súťa že? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  25/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

12.  Odmeňovanie poslancov a  členov komisií .  

 

Mgr. Zvarová  –  predložila návrh na odmeňovanie poslancov a   členov 

komisií .  

Medzi poslancami nastala diskusia o  výške odmeny za účasť na zasadnutí  

obecného zastupiteľs tva.  

Čajko  –  mal dotaz, či nie je šokujúce pri smetiach zvýšiť poplatky z  2 na 4 € 

a pri odmenách poslancov za účasť na zasadnutí zo 40 na 70 €?  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie odmeny poslancov v sume 70 € btto za  

                   účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová,  

za 5 Ing.Patrik Brndiar, Ing.Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD,  

proti 2 Milan Čajko, Mgr. Stanislava Zvarová 

zdržal sa 2 Ing. Radoslav Anger, Mgr. Dalibor Ďuriš 

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  26/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Následne vznikla diskusia ohľadom odmeňovania členov komisií ,  kde bolo 

navrhnutých 30 € za zasadnutie členom komisií.  

PhDr. Hrušková  –  konštatovala, že členov komisií treba motivovať a  keď 

chceme aktivizovať občanov, musíme aktivitu zainteresovaných aj náležite 

oceniť.  

Ing. Brndiar  –  prejavil názor, že občania za svoju prácu by mali dostať aj  

adekvátnu odmenu.  

Čajko  –  pripomenul, že najviac roboty majú zapisovatelia,  hoci starostka 

môže ich aktivitu odmeniť,  
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- opakovane pripomienkoval dodržiavanie Zásad odmeňovania poslancov. 

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie odmeny členom komisií v  zmysle Zásad  

                   odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Klenovci? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  27/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

13.Prenechanie lesných pozemkov vo vlastníctve obce do nájmu .  

 

Mgr. Píš  –  konštatoval, že obecnému zastupiteľstvu navrhujeme prenechať 

lesné pozemky vo  vlastníctve Obec  Klenovec do nájmu obchodnej spoločnosti  

Obecný podnik Klenovec, s.r.o., ktorá bude na  týchto pozemkoch 

zabezpečovať hospodárenie v  lesoch v súlade §  2 písm. h) zákona č. 326/2005 

o lesoch. Obec je zakladateľom a  jediným spoločníkom obchodnej 

spoločnosti . Navrhujeme prihliadnuť k  tejto skutočnosti a schváliť zámer 

prenajať lesné pozemky z  dôvodu hodného osobitného zreteľa v  zmysle §  9a 

ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších 

predpisov a  predložil zámer nájmu lesných pozemkov vo vlas tníctve obce  

evidovaných v  k. ú.  Klenovec na LV č. 1238 ako lesný pozemok:  

register E-KN číslo 5299  o výmere  501 924 m2
,  

register E-KN číslo 5302  o výmere    68 310 m2
,  

register C-KN číslo 8089/1  o výmere  789 007 m2
,  

register C-KN číslo 8089/3  o výmere  289 m2
,  

register C-KN číslo 8089/4  o výmere  222 m2
,  

register C-KN číslo 8089/5  o výmere  356 m2
,  
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a to ako prípad osobitného zreteľa v  zmysle §  9a ods. 9 písm. c) zákona č.  

138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších predpisov pre  žiadateľa 

Obecný podnik Klenovec, s.r.o. ,  

Ako prípad osobitného zreteľa je skutočnosť, že nájomcom bude obchodná 

spoločnosť,  ktorej zakladateľom a  jediným spoločníkom je obec.  

Čajko  –  konštatoval,  že obecný podnik má zisk a  z toho môže zaplatiť aj daň, 

preto je výhodné odsúhlasiť nájom, pretože zisk ide po zdanení do obce,  

- navrhol zakomponovať do zmluvy klauzulu, že výšku nájmu môže obec 

navýšiť podľa miery inflácie.  

Po prerokovaní bol dohodnutý nájom na dobu 30 rokov za sumu 1000 € 

/ročne, s  možnosťou upraviť výšku nájmu o  percento inflácie.  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu a k návrhu poslanci nevzniesli žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru nájmu pozemkov evidovaných 

v k. ú. Klenovec na LV č. 1238 ako lesný poze mok: 

register E-KN číslo 5299  o výmere  501 924 m2
,  

register E-KN číslo 5302  o výmere    68 310 m2
,  

register C-KN číslo 8089/1  o výmere  789 007 m2
,  

register C-KN číslo 8089/3  o výmere  289 m2
,  

register C-KN číslo 8089/4  o výmere  222 m2
,  

register C-KN číslo 8089/5  o výmere  356 m2
,  

a to ako prípad osobitného zreteľa v  zmysle §  9a ods. 9 písm. c) zákona č.  

138/1991 Zb. o majetku obcí v  znení neskorších predpisov pre  žiadateľa 

Obecný podnik Klenovec, s.r.o. pričom nájom bude schválený na do bu 30 

rokov za sumu 1000 € /ročne, s  možnosťou upraviť výšku nájmu 

o infláciu, ako prípad osobitného zreteľa je skutočnosť, že nájomcom 

bude obchodná spoločnosť, ktorej zakladateľo m a jediným spoločníkom je 

obec?   

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  28/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

14.Schválenie dozornej rady Obecného podniku Klenovec s.r.o.  

 

Mgr. Píš  –  predložil poslancom požiadavku na schválenie dozornej rady 

Obecného podniku Klenovec s.r.o.  

Dôvodová správa :  Obec Klenovec je v  súlade s  §  4 ods. 3 písm. l) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení zakladateľom a jediným spoločníkom 

obchodnej spoločnosti Obecný podnik Klenovec, s.r.o. V  súvislosti so 

začiatkom nového funkčného obdobia obecného zastupiteľstva obce Klenovec 

navrhujeme uskutočniť výmenu členov dozornej rady podniku v  záujme 

efektívnej kontroly činnosti  spoločnosti  zo  strany obecného zastupiteľstva 

v súlade čl. 13 zakladateľskej listiny spoločnosti . Preto navrhujeme, aby boli 

vymenovaní noví členovia dozornej rady spomedzi súčasných poslancov 

obecného zastupiteľstva.  

Na základe diskusie medzi poslancami vzišiel  návrh na schválenie dozornej 

rady Obecného podniku Klenovec s.r.o. a  navrhli z  radov poslancov za členov 

dozornej rady poslanca Ing. Radoslava Angera a  poslanca Milana Čajku.  

Po prerokovaní uvedeného bodu programu, následnom konštatovaní, že  

bývalí členovia dozornej rady už nie sú poslanci obecného zastupiteľstva 

v rámci procedurálnych otázok je potrebné odvolať bývalých členov dozornej 

rady a nakoľko k  návrhu o nových členoch dozornej rady poslanci nevzniesli  

žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie :  

a) odvolania členov dozornej rady obchodnej spoločnosti Obecný podnik 

Klenovec, s.r.o.:  Richarda Bálinta a Mgr. Evy Brndiarovej,  

b) vymenovania nových členov dozornej rady obchodnej spoločnosti 

Obecný podnik Klenovec, s.r.o.: Milana  Čajku a  Ing. Radoslava Angera ?  
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prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová,  

za 8 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš,  

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová,  

proti 0  

zdržal sa 1 Milan Čajko 

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  29/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

15. Doplnenie a schválenie členov komisií obecného zastupiteľstva     

 

Predsedovia jednotlivých komisií predložili návrh na ich doplnenie z  radov 

poslancov a občanov nasledovne:  

Ing. Pavel Struhár PhD –  predseda komisie finančnej, správy obecného 

majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu, služieb a  cestovného ruchu 

predložil  návrh na nasledovných členov komisie:  

Miroslav Láska,  Klenovec, 627 

Ing. Štefánia Dovalová, Klenovec, 332  

Ondrej Brádňanský ml., Klenovec, 544  

Ing. Katarína Trnavská, Klenovec, 1220  

Ing. Michal Kňažek, Klenovec, 794  

Štefan Ištók, Klenovec, 226  

Ing. Patrik Brndiar,  Klenovec, 1198 

zapisovateľka: Ing. Viktória  Lojková  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie navrhnutých členov komisie finančnej,  

                   správy obecného majetku, podnikateľskej činnosti , obchodu,  

                   služieb a  cestovného ruchu ?   

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor 

Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor 

Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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Štefan Ištók   - predseda  komisie stavebnej ,  územného  plánovania,  

regionálneho  rozvoja a ŽP  predložil  návrh na nasledovných členov komisie:  

Milan Čajko, Klenovec, 225  

Mgr. Dalibor Ďuriš,  Klenovec, 231  

Ing. Tomáš Figuli , Klenovec, 1128  

Roman Moncoľ, Klenovec, 725  

Ján Ostrica, Klenovec, 1001  

zapisovateľ:  Ing. Mário Trnavský  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie navrhnutých členov komisie stavebnej,   

                   územného plánovania, regionálneho  rozvoja a  ŽP? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

PhDr. Blažena Hrušková  –  predsedníčka komisie školstva, mládeže, športu 

a kultúry predložila návrh na členov komisie:  

Ing. Radoslav Anger,  Klenovec, 319  

Ing. Patrik Brndiar,  Klenovec, 1198  

Ing. Pavel Struhár,  PhD., Klenovec,537  

Mgr. Stanislava Zvarová, Klenovec, 325  

Mgr. Gabriela Antalová, Klenovec, 368 

Richard Bálint, Klenovec, 226  

Ing. Veronika Chudicová, Klenovec, 575  

Vladimír Parobek, Klenovec, 802  

Bc. Zuzana Tomová, Klenovec, 420  

Mgr. Ľubomíra Vančíková, Klenovec, 29  

zapisovateľ:  Jaroslav Zvara  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie navrhnutých členov komisie školstva,  

                   mládeže, športu a  kultúry?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Ing. Patrik Brndiar  –  predseda komisie sociálno –  zdravotnej predložil návrh 

na členov komisie:  

Ing. Pavel Struhár,  PhD., Klenovec,537  

Ing. Radoslav Anger,  Klenovec, 319  

Mgr. Stanislava Zvarová, Klenovec, 325  

Ivan Sihelský, Klenovec, 559  

PhDr.Katarína Zamborová, Klenovec, 52  

Bc. Zuzana Černáková, Klenovec, 106  

zapisovateľka: Jarmila Parobeková                                         

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pr ipomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie navrhnutých členov komisie sociálno -  

                   zdravotnej?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  30/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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16.Návrh plánu kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra  obce na 1.polrok 

2023  

 

Parobeková Lucia, HK  –  predložila poslancom na schválenie návrh plánu 

kontrolnej  činnosti hlavného kontrolóra  obce na 1.polrok 2023 ,  ktorý bol 

v zákonom stanovenej lehote zverejnený na web stránke obce a  tvorí prí lohu 

k tejto zápisnici.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzni esli žiadne pripomienky  ani  

podnety na doplnenie ,  dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného  

                   kontrolóra  obce na 1.polrok 2023?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  31/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

17.Delegovanie členov do Rady školy ZŠ s  MŠ V.Mináča  v Klenovci .  

 

Mgr. Pribilincová  –  starostka obce informovala poslancov, že nakoľko je 

nové volebné obdobie je potrebné delegovať do Rady školy ZŠ s  MŠ 

V.Mináča v Klenovci za zriaďovateľa nových 4 členov  a tak navrhla 

poslankyňu Mgr. Stanislavu Zvarovú, Ing . Pavla Struhára PhD, PhDr. Blaženu 

Hruškovú a  Mgr. Dalibora Ďuriša.   

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie za členov do Rady školy ZŠ s  MŠ  

                   V.Mináča  v Klenovci poslancov: Mgr. Dalibora Ďuriša,  

                   PhDr. Blaženu Hruškovú, Ing. Pavla Struhára PhD a   

                   Mgr. Stanislavu Zvarovú?  
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prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  32/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

18.Prerokovanie žiadostí  občanov a organizácií .  

 

Základná škola s materskou školou V. Mináča v Klenovci –  žiadosť o 

poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 10  500 €  na preklenutie 

časového nesúladu medzi výplatou miezd .  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o žiadosti Základnej školy s materskou 

školou V. Mináča v Klenovci o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 

10 500 €  na preklenutie časového nesúladu medzi výplatou miezd  a 

refundáciou v projekte „NP PRIM II“.  

Dôvodová správa: Riaditeľstvo ZŠ s  MŠ V. Mináča v  Klenovci žiada 

o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 10  500 € na preklenutie 

časového nesúladu medzi výplatou mzdy 3 pedagogických asistentov, 1 

odborného zamestnanca a  1 koordinátora a  refundáciou mzdy v  projekte „NP 

PRIM II“ v  súlade so Zmluvou o  spolupráci . Prípadný rozdiel  m edzi 

predbežným výpočtom výplat  a  skutočne vyplatenou sumou bude vrátený na 

účet obce do 31. 12. 2022.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiados ti ZŠ s  MŠ V. Mináča v Klenovci o  

                   poskytnutie finančných  prostriedkov vo výške 10  500 € na  

                   preklenutie časového  nesúladu medzi výplatou miezd  a  

                   refundáciou v projekte „NP  PRIM II“  ? 
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prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 33/2022 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Lyžiarsky klub Klenovec –  žiadosť o poskytnutie finančného príspevku  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  otvorenom liste Lyžiarskeho klubu 

Klenovec ,  ktorý bol   adresovaný primátorom a  starostom so žiadosťou  

o poskytnutie finančného príspevku potrebného na činnosť klubu.  

Dôvodová správa: Lyžiarsky klub Klenovec žiada o  pomoc pred otvorením 

novej lyžiarskej sezóny. Svojpomocne, ale aj za pomoci priaznivcov 

vybudovali dva lyžiarske vleky. Na zveľadenie používajú č lenovia LK vlastné 

prostriedky, preto sa obracajú so žiadosťou o  pomoc na primátorov 

a starostov okresu Rimavská Sobota a  blízkeho okolia.  

Otvorený list  je súčasťou zápisnice.  

Čajko  –  objasnil  poslancom činnosť  členov Lyžiarskeho klubu Klenovec ,  ich 

aktivity a vysvetlil  situáciu ,  pričom finančná  dotácia by bola použitá na  

vyplatenie nákladov za energie, pretože ostatné náklady znášajú samotní 

členovia oddielu.  

Po prediskutovaní predmetnej žiadosti bol navrhnutý finančný príspevok vo 

výške 1000 € a  zároveň bolo doporučené Lyžiarskemu klubu Klenovec 

požiadať o  poskytnutie dotácie v  zmysle VZN č. 1/2019.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie poskytnutia finančného príspevku vo  

                   výške 1000 € na základe žiadosti  Lyžiarskemu klubu   

                   Klenovec?    
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prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 34/2022 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

19. Správa o  výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy a  školských zariadení v  školskom roku  2021 -22 v ZŠ 

s MŠ V.Mináča v  Klenovci  

 

Mgr. Vančíková –  riaditeľka  ZŠ s  MŠ V.Mináča v Kenovci  predložila na 

prerokovanie a schválenie poslancom   správu o  výchovno - vzdelávacej 

činnosti , jej výsledkoch a  podmienkach školy a  školských zariadení 

v školskom roku  2021 -22.  

Správa je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlas ovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie správy o  výchovno - vzdelávacej činnosti,  

                   jej výsledkoch a  podmienkach školy a  školských zariadení  

                   v školskom roku  2021 -22 v ZŠ s  MŠ V. Mináča v  Klenovci? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  35/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

20. R ô z  n e .  
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Podpísanie zmluvy medzi obcou Klenovec a Stredoslovenskou 

vodárenskou prevádzkovou spoločnosťou a.s. Partizánska cesta 5, Banská 

Bystrica  o  prevádzkovaní vodovodu na ulici  kpt. Nálepku v Klenovci.  

 

Ing. Trnavský –  informoval poslancov o skutočnosti ,  že bola ukončená 

výstavba vodovodu na ul. kpt. Nálepku a  je potrebné podpísať zmluvu 

o prevádzkovaní vodovodu medzi obcou Klenovec a  StVPS a.s. Banská 

Bystrica  so súhlasom obecného zastupiteľstva.  

Ku kolaudácii stavby „Rozšírenie verejného vodovodu Kpt. Nálepku 

Klenovec“ je potrebné doložiť zmluvu o prevádzkovaní vodovodu odborne 

spôsobilou osobou.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie podpísania  zmluvy medzi obcou Klenovec  

                   a StVPS a.s. Partizánska cesta 5, Banská Bystrica  o   

                   prevádzkovaní vodovodu na ulici kpt. Ná lepku v Klenovci? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 36/2022 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Podpísanie zmluvy medzi obcou Klenovec a Stredoslovenskou 

vodárenskou prevádzkovou spoločnosťou a.s. Partizánska cesta 5, Banská 

Bystrica  o  prevádzkovaní vodovodu na ulici  Fučíkovej  v Klenovci.  

 

Ing. Trnavský –  informoval poslancov o skutočnosti , že bola  ukončená 

výstavba vodovodu aj na ul.  Fučíkovej a  je potrebné taktiež podpísať zmluvu 

o prevádzkovaní vodovodu medzi obcou Klenovec a  StVPS a.s. Banská 

Bystrica  so súhlasom obecného zastupiteľstva.   
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Ku kolaudácii stavby „Rozšírenie verejného vodovodu Fučí kova ulica 

Klenovec“ je potrebné doložiť zmluvu o prevádzkovaní vodovodu odborne 

spôsobilou osobou.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie podpísania  zmluvy medzi obcou Klenovec  

                   a StVPS a.s. Partizánska cesta 5, Banská Bystrica  o   

                   prevádzkovaní vodovodu na ulici Fučíkovej v  Klenovci? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 37/2022 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Rozpočtové opatrenie č.  5/2022  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na schválenie rozpočtové opatrenie č.  

5/2022 v zmysle § 14 ods.  2 písmena a) zákona č. 583/2004 Z. z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  znení neskorších predpisov:  

- v zmysle písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov v  rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia  celkové príjmy a  celkové 

výdavky:  

Položka  Schválený 

rozpočet  

Úprava  

08. 1. 0 – 642 001 - Rekreačné a športové 

služby – ostatné (dotácie) 

8 300,00 - 2 900,00 

03. 2. 0 – 633 006 - Vysielačky pre DHZ 0 + 2 900,00 

08. 4. 0 – 620, 630 – Mzdy a odvody DS 2 800,00 - 2 800,00 

08. 1. 0 – 620, 630 – Odmeny pre správcu TJ 2 350,00 - 1 700,00 

08. 1. 0 – 642 – finančné prostriedky pre LK 

Klenovec 

0 + 1 000,00 

06. 2. 0 – 713 004 Klimatizácia  0 + 3 500,00 
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Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie navrhovaného rozpočtového opatrenia č.  

                   5/2022?  

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 38/2022 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Správa  nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2021 .  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o Správe nezávislého audítora z auditu 

účtovnej závierky od aditora AKI AUDIT k  31.12.2021 nakoľko zmysle § 19 

zákona č. 431/2002 Z. z. Zákona o  účtovníctve je účtovná jednotka povinná 

mať účtovnú závierku overenú audítorom.  

Správu  nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2021 vzali  

poslanci na vedomie prijali  uznesenie č. 39/2022 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

„Detské ihrisko RODINKA v Klenovci“  

 

Mgr. Píš –  informoval poslancov ,  že:  

Dôvodová správa: Ministerstvo práce,  sociálnych vecí a  rodiny vyhlásilo 

výzvu na  predkladanie žiadostí o dotáciu  na  základe zákona č. 544/2010 Z. z.  

o dotáciách v  pôsobnosti MPSVaR SR. Jednou z  oprávnených oblastí je  

podpory je aj utváranie priestoru na podporu socializ ácie a inklúzie detí 

formou detského ihriska (v súlade s  §  9b ods. 1 písm. e) zákona č. 544/2010 

Z. z. o dotáciách v  pôsobnosti MPSVaR SR). Ide o  tzv. viacgeneračný priestor 

„Rodinka“.  
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Obec by mohla požiadať o  dotáciu na  hracie prvky na detské ihrisko, a  to až 

do výšky 50  000 eur. Spoluúčasť je vo  výške min. 10% a  ide o prostriedky 

na terénne úpravy, prípravu podložia a  dopadových plôch. Pritom by malo byť 

možné uplatniť výnimku, ak by aktivity boli realizované dobrovoľnícky.  

Konštatoval,  že ak sa do výzvy  prihlásime, musíme schváliť:  

a) predloženie žiadosti o  poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu 

prostredníctvom rozpočtovej kapitoly Ministerstva práce,  sociálnych vecí a  

rodiny Slovenskej republiky na realizáciu projektu „Detské ihrisko RODINKA 

v Klenovc i“, názov výzvy: „(§ 9b) - 2023 - Dotácia na podporu plnenia 

funkcií rodiny“ o  poskytnutie dotácie;  

b)spolufinancovanie projektu „Detské ihrisko RODINKA v Klenovci“ až 

do výšky  5  000 EUR. 

Po prediskutovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie :  

a) predloženia  žiadosti  o  poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu 

prostredníctvom rozpočtovej kapitoly Ministerstva práce, sociáln ych vecí 

a rodiny SR na realizáciu projektu „Detské ihrisko RODINKA v 

Klenovci“, názov výzvy: „(§ 9b) - 2023 - Dotácia na podporu plnenia 

funkci í  rodiny“ o  poskytnutie dotácie ; 

b)spolufinancovanie projektu „Detské ihrisko RODINKA v K lenovci“ až 

do výšky  5  000 EUR? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor 

Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor 

Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  40/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Klenovské  noviny. 

 

Mgr. Pribilincová  –  starostka obce informovala poslancov o  skutočnosti, že 

zodpovedná redaktorka Klenovských novín Ing. Edita Bartová a  členka 

redakčnej rady Mgr. Zlata Kochanová sa písomne vz dali členstva v  redakčnej  

rade Klenovských novín ,  

- navrhla, že by bolo dobré aby  PhDr. Blažena Hrušková, ktorá  má skúsenos ti   

a v minulosti pracovala a  bola pri vzniku Klenovských novín, bola  

zodpovedná redaktorka predmetných novín, ktoré boli za jej čin nosti aj 

ocenené.  

Na základe tejto skutočnosti  vznikla medzi poslancami diskusia.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie PhDr. Blaženy Hruškovej za  

                   zodpovedného šéfredaktora Klenovských novín ? 

prítomní 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor 

Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

za 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor 

Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr.Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 41/2022 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

21. Diskusia 

 

Mgr.Zvarová  –  informovala o  tom, že VÚC odsunul prij ímanie VZN na 

5/2023,  

- poukázala na skutočnosť, že obce, ktoré si podali projekty,  tak sa budú 

navyšovať náklady na ich realizáciu,  

- informovala poslancov, že 15.1.2023 sa plánované stretnutie primátorov 

a starostov,  
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- konštatovala, že ak by sme mali pozemok, tak výstavba amfiteátra  by nemal 

byť problém, len bude treba preukázať jeho využívateľnosť,  

- taktiež nám bude treba zrekonštruovať tržnicu, nakoľko stánky sú už zhnité 

a rozpadnuté,  

- čaká nás rekonštrukcia studní v  obci a autobusových zástaviek  v smere do 

Skorušiny, ktoré sú schátrané a  nie je to pekná vizitka obce, keďže týmto 

smerom chodí veľa cudzích ľudí.  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov, že má informáciu o tom, že Ing. 

Pavel Kiráľ chce predať rodinný dom  na námestí oproti pošty a  ak by obec 

mala záujem, tak by nám ho predal.  

 

Mgr. Pribil incová  –  pripomenula, že na začiatku roka sa bude musieť zísť 

komisia stavebná a  finančná, aby sa začal riešiť  prenájom  hotela Vepor, bude 

potrebné pozrieť priestory, pán Ulický spíše inventár, ktorý by sa nám 

eventuálne mohol zísť a  ktorý nám pravdepodobne ponúkne na odkúpenie,  

- konštatovala, že obecné zastupiteľstvo sa zíde v  polovici januára, nakoľko 

ako obec ideme do rozpočtového provizória.   

 

Nakoľko viac príspevkov do diskusie  nebolo, starostka obce diskusiu 

ukončila.  

 

22. Kontrola schválených uznesení.  

 

PhDr. Hrušková,   predsedníčka návrhovej komisie ešte raz pre kontrolu 

prečítala schválené uznesenia.  
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23.Záver  

 

Na záver starostka obce Mgr. Katarína Pribilincová  poďakovala poslancom za  

účasť  na zasadnutí obecného zastupiteľstva a zasadnutie  ukončila.  

 

 

                                                             Mgr. Katarína Pribil incová  

                                                                  starostka obce 

                                                              

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Mgr. Dalibor Ďuriš  

Ing. Pavel Struhár PhD.  

 

 

Zapísala:  

Mgr. Ružena Kováčová  


